



# 和景華人聯誼會 CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

## 关于 CCP 组织秋游的活动预告



一夜秋风，吹得黄叶飒飒落下，而此时，美丽的红枫犹如一团火焰，正热烈地燃烧着，绽放着艳丽。为了留住这份瞬间的美丽，CCP 11月8号的活动将移至户外，组织大家到 National Trust 旗下的 Winkworth Arboretum 公园欣赏色彩斑斓的枫叶。Winkworth Arboretum 是英国最有名的赏枫叶公园，欢迎有时间有兴趣的朋友，穿上你的美丽秋装，我们相约在红枫树下，留一份秋日里的美好回忆。

时间：11月8号早上10点半至下午3点在 Winkworth Arboretum 公园门口集合。

地点：Winkworth Arboretum 地址是 Hascombe Rd, Godalming GU8 4AD

门票：门票自理，持有 National Trust 年卡的可以免费进入，没有年票的需自行购票进入，门票普通价是 7.25 镑，15 人以上的集体票优惠价是 6.5 镑，如果是乘坐公共交通到达公园的游客，凭车票可以得到 1 镑的茶室优惠券。

### 其他事项：

1. 凡参加活动的请自行安排交通到公园门口集合，CCP 不负责交通。大家可以拼车前往，或自行开车前往。
2. 午餐是打算在那儿野餐聚会，天气预报看周二天气晴朗，能在温暖的秋阳下集体野餐也不失为一种享受。若大家感觉气温偏低，想来杯热茶的，那我们也可以在公园入口处的室外茶室就坐，来上一杯暖暖的咖啡或热茶。可以配上自带的若干点心，或在茶室购买简易午餐。费用都是自理。
3. 活动时间根据大家的日程安排，可自由调整，有需要提前回去的，可以自行决定。时间自由的可以多点时间在园中逛逛。
4. 天气越来越冷了，在室外活动时间较长，温馨提醒大家穿得暖和一些。
5. 当天不再在和景社区中心设空内活动。

参加活动者，需提前报名，报名时请注明是否需要购买门票，以便我们统计人数是否有可能购买集体票。可以通过邮件 [ccp@cawoking.org.uk](mailto:ccp@cawoking.org.uk) 报名，也可以在 CCP 活动预告群里报名。

联络人：孔繁红



# 和景華人聯誼會 CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

## CCP Autumn Trip 8 Nov 2016



Described by English poet John Keats as the “Season of mists and mellow fruitfulness”, Autumn signifies cooler weather, harvest and falling leaves in glorious shades of golden red and yellow.

To capture the beautiful autumnal colours, CCP has moved its activities outdoor on 8 Nov 2016. We will visit one of the treasures of the National Trust, Winkworth Arboretum which is renowned for its picturesque landscape, maple leaves and autumn colour. You are all welcome to join us.

Time : 10:30am-3pm 8 Nov 2016 meet at the entrance of Winkworth Arboretum  
Address : Winkworth Arboretum, Hascombe Road, Godalming GU8 4AD  
Entrance fees : Please pay at the kiosk: £7.25 per adult; Group Adult (min 15 persons) £6.50 per person. Free for National Trust annual pass holders. £1 tea-room voucher for those arriving by public transport (please present valid ticket at kiosk).

Please note the following:

1. Please make your own way to the meeting point. CCP is not responsible for the transportation. You may organise a lift share with your friends or use public transport.
2. We plan to have a picnic lunch in the Arboretum. Weather forecast for the day is sunny. We can have a hot drink in the nearby café to keep warm if necessary, or have lunch there instead if you prefer. Please bring your own food and pay for any beverages/food consumed at the café directly to the cashier there.
3. The timings suggested above are a guide only. You may join and leave the Arboretum at times to suit your own schedule.
4. As the weather is cooling, please make sure you wear suitably warm clothing for the outing.
5. There will be no indoor activities at the Old Woking Community centre that day.

If you are interested in joining us for the outing, please let us as soon as possible, and state whether you want to join the group ticket purchase. Please either email [ccp@cawoking.org.uk](mailto:ccp@cawoking.org.uk) or use the CCP wechat group to register your interest.

Contact: Ms Fanhong Kong